
J e g y z Ő k Ö n y v

Készült: az 1991.február 21-én megtartott falugyUlésről és
közmeghallgatásról.

Jelen vannak: Báhidszki Balázs, Farkas János, Halenár Károly,
Kunsági László, Májer Jenőné, Varga Károlyné, Vasvári
Pál, ZémannBGéza képviselők, Márki Ferenc jegyző,

a lakosság részéről 180 fő

Igaaoltan távol: Szemerei János képviselő

Farkas János polgármester üdvözölte a megjelenteket. Bemutatta
aképviselőtestüiet tagjait, majd ismertette a falugytilés és
közmeghallgatás célját.

A képviselőtestület programja és az 1991.évi célkitüzések anya
ga mellékelve.

Kozzászólások:

Veszeli Vilmos - épitési ügyeket intéző előadó lesz e a helyi
polgármesteri hivatalban ?
Márki Ferenc - a képviselőtestület programját jónak tartja, ki
vánja legyen a megvalósitásához erő, és pénz. Honnan és hogyan
alakult ki a 25 millió forintos költségvetés, ha a lakosság felé
helyi adó nem kerül kivetésre ?
Márkusné Varga Judit - a falu szélén a temetőt megközelitő fahi
dat ujjá kellene épiteni,
_ a Petőfi út és Köztársaság út találkozásában lévő kanyar na
gyon veszélyes, a belesetveszély csökkentése érdekében javal!lilll
tükröt felszereltetni.
_ a volt gyógyszertár szoba helyén sürgősen be kellene rendezni
a fogorvosi rende16t, mert ez a lagsürgősebb.

_ a közbiztonság fokozása érdekében mindent meg kell tenni, akár
polgárőrség megszervezésével is.
_ Rákóczi utcai házszámok kijavitását, átszámozását javasoljao
P.tó~erenc -miért szünt meg a gyógyszertár ?
Kiss Miklós - tiltakozik a magas vizdij ellen.
- javasolja kimért tej árusitását a boltbano
_ az itt megtermelt háztájiban nevelt állatok termékeit az üz
letekben drágán kapjuk.
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Farkas Eándor - az óvodai konyha az óvodától messze müködik.
A monyhát az óvodában kellene kialakitani.
Pilát János - gratulál a testületnek megválasztásukhoz.
- a terv akkor lesz jó, ha azt sikerül is megvalósitani.
- javasolja a már többször elmaradt Szaaadság úti árokrendszert
mielőbb rendbe tenni.
- a most kialakitott épitési telkek kicsik, szerinte nagyobba
kat kellene kialakitani.
- a telefontársulás és költségei hogyan állnak?
- a község tulajdonát képező földeket sürgősen vissza kell igé-
nyelni. Ezzel a testület bevételi forrásait növelhetné.
- Javasolja,hogy a testületben legyen olyan személy aki a föld
ügyeket intézi. A tsz és a visszaigénylő között legyen ott az
önkormányzat, segitse a munkát.
Fehér Sándorné - a szemétszállitás során a kukában benne marad
a szemét egy része.
- az elmúlt hétvégeken vizhiány lépett fel a faluban.
_ kannástej árusitásának megszervezése a boltban folyamatban van.
Póder József - tett e lépéseket a vizdij emelkedése miatt az
önkormányzat ?
_ lesz e helyi adó kivetve, amit elsősorban az adómentes családi'
házak esetében kérdezi ?
Gurabi Károly - Petőfi utca árok és a járda,rendebetétele a te
lefonhálózat lefektetése után nem történt meg, mi lesz vele ?
Turda Sándor - javasolja a Szabadság úton a "cigánygödör" előtt

a járda mielőbbi elkészitését.
Klucsik István _ a Dózsa Gy.utcában a,három
gk forgaImat bonyolit le. A forgalom tönkre
árkot.
A faluközpont épitkezése során a mázsaház melletti
nyefa ne kerüljön kivágásra.
Tóth Ferenc - a sportpálya melletti területen kampinget kelle

"

kialakitani, amely bevételt hozna. I
Márki Ferenc jegyző a község rendjéről, tisztaságáról, a teme- I
tő rendjéről és a polgárvédelem uj feladatairól beszélt, kiemel-

,I

ve a hiányosságokat és a problémákat, amelyek megoldására ható- i
sági intézkedéseket tervez a képviselőtestület. I

,i
'II



- 3 -

A felvetődött kérdésekre a polgármester, a jegyző és a képvi
selők a szükséges válaszokat megadták.
A polgármester megköszönte a képviselőtestületnek nyujtott segit.
séget, a gondok problémák felvetését o
A felsz6lalások során elhangzottak nagy többsége a képviselőtes

tület programjában szerepel, de megva16sitásukhoz j6 pénzügyi
helyzet, okos gazdálkodás és a lakosság összefogása, társadalmi
munkája szükséges.

Több hozzász6lás nem volt a polgármester a falügyülést befejezet"
nek nyilvánitmttao

kmf.

jegyző


